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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2022.gada 27.aprīlis                                                                       protokols Nr. 14. 
 

Sēde izsludināta 22.04.2022.plkst. 09:00 

Sēde atklāta 27.04.2022. plkst. 09:20 

 

Darba kārtība 

Īpašumu komitejas jautājumi 

1. Par zemes vienību “Akotu iela” un “Akmeņkaļu iela”, Alejās, Ķekavas pagastā,  iegādi;  

2. Par zemes piešķiršanu nomā B.P. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Liepalejas 1", 

Baldones pagastā;  

3. Par zemes piešķiršanu nomā I.I. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Centra masīvs", 

Daugmalē, Daugmales pagastā;  

4. Par ēku (būvju) īpašuma "Eglītes", Baldones pagastā,  atsavināšanu. 

Attīstības komitejas jautājumi  

5. Par nekustamo īpašumu “Rīgas iela” un “P91” apvienošanu Baldonē;  

6. Par zemes gabala sadalīšanu NĪ Pasta iela 3, Baldonē;  

7. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajā īpašumā  “Bajāri”, Baldones pagastā;  

8. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu, Ceļacirtas, Baldones pagastā;  

9. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Ozolzīles”  Dzintaros, 

Daugmales pagastā;  

10. 11. Par nekustamo īpašumu  ”Retaurators Nr. 126”   un  “Restaurators Nr. 127”, Dzērumos, 

Ķekavas pagastā, apvienošanu;  

11. Par detālplānojuma "Lūri-1", Ķekavas pagastā,  nodošanu publiskajai apspriešanai un 

atzinumu saņemšanai;  

12. Par detālplānojuma "Lūri", Ķekavas pagastā,  nodošanu publiskajai apspriešanai un atzinumu 

saņemšanai;  

13. Par nekustamā īpašuma  “d/s Starts Nr.4/7 Nr.10” divu zemes vienību,  Krustkalnos, Ķekavas 

pagastā, apvienošanu. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

14. Par Uzņemšanas komisijas pirmsskolas izglītības iestādēs komisijas sastāva apstiprināšanu;  

15. Par atklāta projektu konkursa “Priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas riska jauniešu iesaiste 

jaunatnes iniciatīvu projektos” vērtēšanas komisijas sastāva maiņu;  

16. Par saistošo noteikumu “Par bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzēju datu bāzes izveidošanu 

un uzturēšanu” apstiprināšanu;  

17. Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība kompensē vispārējās pamatizglītības un vidējās 

izglītības iestāžu izglītojamiem braukšanas izdevumus par sabiedriskā transporta 

izmantošanu. 

Drošības komitejas jautājumi  

18. Par A.M. apstrīdēšanas iesnieguma noraidīšanu;  

19. Par G.L. apstrīdēšanas iesnieguma noraidīšanu. 

Finanšu komitejas jautājumi  

20. Par grozījumu Ķekavas novada domes 2022.gada 2.marta lēmumā Nr. 33  “Par atbalstu 

Ukrainas Republikas tautai saistībā ar Krievijas Federācijas militāro iebrukumu un 

Baltkrievijas Republikas iesaistīšanos šī iebrukuma atbalstā”;  

mailto:novads@kekava.lv
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21. Par projekta LEARN RELEARN UNLEARN THE RENEWABLES pieteikumu;  

22. Par cenrāža “Cenrādis par Ķekavas novada pašvaldības informatīvo stendu izmantošanu 

īslaicīgas reklāmas vai reklāmas objektu (afišu, plakātu, sludinājumu) izvietošanai” 

apstiprināšanu.  

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks. 

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone; Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, Administratīvās pārvaldes jurists Jānis Zvaigzne, tūrisma organizatore Aiva 

Vancāne, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes speciāliste Vera Kļaviņa.  

Ieinteresētās personas – Aiga Āķīte, Ilze Jaunzeme, Baiba Jurisone, Inese Sloka, Ilva Šembele, 

Biruta Tropa. 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 
 

Žilko atklāj domes sēdi.  

 
Par darba kārtību 

Žilko ziņo par darba kārtību. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina apstiprināt izsludināto darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2022.gada 27.aprīļa sēdes darba kārtību. 

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par nekustamā īpašuma iegādi 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst. 17:35) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – ar šo lēmuma projektu tiek noslēgts ieprieksējā 

sasaukumā iesāktais process par ielu iegādi no privātpersonām par vienu euro. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iegūt Ķekavas novada pašvaldības īpašumā nekustamā īpašuma Akmeņkaļu iela 13, sastāvā 

esošās zemes vienības, atsavinot tās no I.F. un I.M-V. par EUR 1,00. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

2. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.18:50) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas, kura lūdz piešķirt 

mazdārziņa nomas tiesības. Sagatavots lēmuma projekts par zemes nomu šai personai uz trīs 

gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,0080 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Liepalejas 1”, Baldones pagastā) B.P., nosakot zemes nomas līguma 

termiņu līdz 2024.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves 

tiesībām. 

 Lēmums pielikumā.  

 

 

 

3. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.19:53) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis lēmuma projekts pēc būtības ir nomas līguma 

pagarinājums, kur nomas attiecības uzsāktas 2007.gadā un tās regulāri tikušas pagarinātas, jo uz 

zemes atrodas privātpersonai piederošas būves.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,1287 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Centra masīvs”) I.I., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2029.gada 1.maijam, ēku (būvju) īpašuma uzturēšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par ēku īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.21:00) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas, kurā tā lūdz 

atsavināt būves, kas atrodas uz šai personai piederošas zemes, bet nezināmu apstākļu dēļ ēkas līdz 

šim ir pašvaldības īpašumā. Ir veikts ēku novērtējums, persona piekrīt vērtējumam un ir gatava 

par šo summu ēkas atpirkt. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldībai piederošo ēku (būvju) īpašumu “Eglītes”, Baldones 

pagastā, sastāvošu no vienas dzīvojamās mājas un sešām palīgēkām, pārdodot to M.K.. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

5. 
Par zemes vienību apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.22:38) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemta vēstule no Latvijas valsts ceļiem, kurā viņi lūdz 

apvienot vairākus Satiksmes ministrijas valdījumā esošus īpašumus – ceļus – vienā īpašumā. 

Vēstulē nav minēti iemesli šai nepieciešamībai, tomēr ir sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apvienot nekustamos īpašumus “Rīgas iela”, un “P91”, Baldonē, vienā īpašumā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.24:17) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis īpašums atrodas Baldones centrā, tas ir 1,7 ha liels un 

īpašnieki plāno to sadalīt četros zemes gabalos, no kuriem trijos tiktu būvētas savrupmājas, bet 

ceturtais šobrīd paliks neattīstīts. Tā kā īpašumiem ir nodrošināta piekļuve no pašvaldības ielām, 

tad zemes sadali iespējams realizēt ar zemes ierīcības projektu. Komitejā lēmuma projekts tika 

atbalstīts. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamajā īpašumā Pasta ielā 3, Baldonē,  

saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

7. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.26:37) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – izstrādāts zemes ierīcības projekts, ar kuru no kopējā 16,3 ha 

lielā zemes gabala tiks atdalīts viens 2 ha liels zemes gabals. Pēc sadalīšanas abiem zemes 

gabaliem izmantošanas mērķis saglabājas lauksaimniecība. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašumā “Bajāri”, Baldones pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

8. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.28:51) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – arī šai gadījumā izstrādāts zemes ierīcības projekts, ar kuru 

zemi 8 ha platībā sadalā četrās zemes vienībās, no kurām viena paredzēta ceļam, bet pārējām 

zemes vienībām saglabājas lauksaimnieciskā izmantošana. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašumā “Ceļacirtas”, Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

9. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.30:10) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – attīstītājs lūdz atļauju izstrādāt detālplānojumu ar mērķi 3 ha 

lielo zemes gabalu sadalīt desmit apbūves gabalos, izdalot atsevišķās zemes vienībās perspektīvās 

ielas. Lēmuma projektam pievienots administratīvais līgums, kuram attīstītājs ir piekritis. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamajam īpašumam “Ozolzīles”, Dzintaros, 

Daugmales pagastā, 3,06 ha platībā, sadalīšanai un apbūvei saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  
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10. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.31:42) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šie ir divi nelieli zemes gabaliņi, kas atrodas dārzkopības 

sabiedrībā, tie ir blakus stāvoši un tiem ir viens īpašnieks, kas vēlas tos apvienot vienā zemes 

gabalā. Šai gadījumā apvienošana notiek ar vienkāršu domes lēmumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut apvienot nekustamos īpašumus “Restaurators Nr.126” un “Restaurators Nr.127”, 

Dzērumos, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par detālplānojuma nodošanu sabiedriskajai apspriešanai  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.33:42) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – abi nākamie jautājumi ir saistīti, jo īpašumi pieder vienam 

īpašniekam, detālplānojuma izstrāde uzsākta 2019.gadā, termiņš darba uzdevumam ir notecējis, 

tāpēc tas tiek pagarināts un ar lēmumu detālplānojums tiks nodots sabiedriskajai apspriešanai.. 

Detālplānojumu izstrādā pašvaldība un tā mērķis ir zemju maiņa,, lai pašvaldība pilnvērtīgi 

varētu apsaimniekot Ziemeļu ielu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Keisters, Križanovskis, Variks, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojuma nekustamā īpašuma “Lūri-1”, Ķekavas pagastā, publiskajai 

apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  
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12. 
Par detālplānojuma nodošanu sabiedriskajai apspriešanai  

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.40:02) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – tāds pats jautājums, kā iepriekšējais. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Līcis, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojuma nekustamā īpašuma “Lūri”, Ķekavas pagastā, publiskajai apspriešanai 

un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

13. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.42:27) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – abas zemes vienības pieder vienam īpašniekam, tās ir mazas, 

katra 0,03 ha un tāpēc īpašnieks vēlas tās apvienot vienā, iegūstot zemes gabalu ap 0,07ha 

platībā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut apvienot nekustamā īpašumu “d/s Starts Nr.4/7 Nr.10”,  zemes vienību ar kadastra 

apzīmējumu 8070 003 0440 un zemes vienību ar kadastra apzīmējumu 8070 003 0495, 

izveidojot vienu nekustamo īpašumu, Krustkalnos, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

  

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

14. 
Par komisijas sastāva apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.44:00) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – dome šā gada 16.martā apstiprināja  Uzņemšanas 
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komisijas pirmsskolas izglītības iestādēs nolikumu, šobrīd saņemti septiņi iesniegumi komisijas 

locekļu amatiem. Romanovska dod vārdu amata pretendentēm iepazīstināt ar sevi. 

Savu kandidatūru komisijas locekļa amatam prezentē Āķīte, Jaunzeme, Kļaviņa prezentē Joksti, 

Jurisone, Sloka, Šembele, Tropa. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Žilko, Zvaigzne, Sloka, Keisters, Jaunzeme. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Ievēlēt Aigu Āķīti par Uzņemšanas komisijas pirmsskolas izglītības iestādēs locekli 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Ievēlēt Ilzi Jaunzemi par Uzņemšanas komisijas pirmsskolas izglītības iestādēs locekli 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Ievēlēt Birutu Joksti par Uzņemšanas komisijas pirmsskolas izglītības iestādēs locekli 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

4.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Ievēlēt Baibu Jurisoni par Uzņemšanas komisijas pirmsskolas izglītības iestādēs locekli 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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5.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Ievēlēt Inesi Sloku par Uzņemšanas komisijas pirmsskolas izglītības iestādēs locekli 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

6.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Ievēlēt Ilvu Šembeli par Uzņemšanas komisijas pirmsskolas izglītības iestādēs locekli 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

7.priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Ievēlēt Birutu Tropu par Uzņemšanas komisijas pirmsskolas izglītības iestādēs locekli 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Žilko izsludina pārtraukumu, lai varētu papildināt lēmuma projektu ar atbalstītajiem komisijas 

locekļa kandidātiem. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst.10:10 līdz plkst. 10:20. 
 

Žilko atsāk domes sēdi un aicina balsot par papildināto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt Ķekavas novada pašvaldības Uzņemšanas komisiju pirmsskolas izglītības iestādēs 

septiņu locekļu sastāvā. 

Lēmums pielikumā.  
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15. 
Par komisijas sastāva maiņu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:17:56) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šā gada 15.martā pašvaldība saņēma iesniegums no 

vienas komisijas locekles ar lūgumu atbrīvot viņu no amata, tāpat saņemta Ilvas Šembeles 

piekrišana kandidēt uz šo atbrīvojušos amata vietu, un Romanovska iesniegusi priekšlikumu, ar 

kuru aicina apstiprināt personu amatā. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Keisters, Šembele, Ceļmalnieks, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Ievēlēt Ilvu Šembeli par Ķekavas novada pašvaldības atklāta projektu konkursa 

“Priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas riska jauniešu iesaiste jaunatnes iniciatīvu 

projektos” vērtēšanas komisijas sastāvā 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Priekšlikums atbalstīts, papildina lēmuma projektu un Žilko aicina balsot par papildināto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Ievēlēt Ķekavas novada pašvaldības atklāta projektu konkursa “Priekšlaicīgas mācību 

pārtraukšanas riska jauniešu iesaiste jaunatnes iniciatīvu projektos” vērtēšanas komisijas 

locekļa amatā Ilvu Šembeli. 

Lēmums pielikumā.   

 

 

 

16. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:26:08) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – saistošie noteikumi jau tika pieņemti, bet jau pēc saistošo 

noteikumu pieņemšanas Valsts izglītības kvalitātes dienests lūdza veikt izmaiņas, tāpēc sagatavoti 

saistošie noteikumi jaunā redakcijā. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Kļaviņa, Zvaigzne, Romanovska. 
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Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.11/2022 “Par bērnu 

uzraudzības pakalpojuma sniedzēju datu bāzes izveidošanu un uzturēšanu”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:43:29) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šie ir saistošie noteikumi, kuri bija jāapvieno pēc 

teritoriālās reformas. Līdz reformai Baldonē 2018.gadā bija apstiprināti šādi noteikumi, bet 

Ķekavā tie bija izstrādāti tikai Ķekavas vidusskolai. Šobrīd sagatavoti vienoti saistošie noteikumi 

visam novadam, un tie atbilst ārējiem normatīvajiem aktiem. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.12/2022 “Kārtība, kādā 

Ķekavas novada pašvaldība kompensē vispārējās pamatizglītības un vidējās izglītības 

iestāžu izglītojamiem braukšanas izdevumus par sabiedriskā transporta izmantošanu” un to 

paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

DROŠĪBAS  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

18. 
Par apstrīdēšanas iesnieguma noraidīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:47:32 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – pašvaldībā saņemts apstrīdēšanas iesniegums no 

privātpersonas, kurā iesniedzēja apstrīd Finanšu pārvaldes lēmumu par atteikumu veikt 

nekustamā īpašuma nodokļa pārrēķinu, piemērojot atlaides. Iesniedzējas laulātais ir otrās grupas 

invalīds, tāpēc iesniedzēja vēlas, lai viņai tiktu piemērota 50% atlaide no aprēķinātā nekustamā 
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īpašuma nodokļa gan par ēku, gan par zemi. Tālāk Pozņaks skaidro, kādas atlaides personas 

īpašumam tika piemērotas un kādas ir saistošo noteikumu normas attiecībā uz atlaidēm, ja 

personai pienākas vairākas atlaides. Ņemot vērā saistošo noteikumu normas, personas 

apstrīdēšanas iesniegums tiek noraidīts un komiteja lēma atstāt spēkā Finanšu komitejas pieņemto 

lēmumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noraidīt pilnībā A.M. iesniegumu par Ķekavas novada pašvaldības Finanšu pārvaldes 

2022.gada 14.marta lēmuma Nr.3-3/22/119 atcelšanu un labvēlīga administratīvā akta 

izdošanu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

19. 
Par apstrīdēšanas iesnieguma noraidīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:52:41) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – viņš informē, ka komiteja saistībā ar iepriekšējo lēmumu 

nāca pie secinājuma, ka būtu jāizdara grozījumi saistošajos noteikumos, lai nodrošinātu 

iedzīvotājiem tiesisko paļāvību un pašvaldība maksimāli varētu atbalstīt maznodrošinātas 

iedzīvotāju grupas. Attiecībā uz šo lēmumu, tad arī šai gadījumā saņemts privātpersonas 

iesniegums, kurā tā apstrīd Finanšu pārvaldes lēmumu attiecībā uz nekustamā īpašuma nodokļa 

aprēķinu. Apstrīdēšanas iesniegumu iesniedza pilnvarotā persona, kura lūdz piešķirt atlaides par 

to, ka pagājušajā gadā viņa veica latvāņu ierobežošanas pasākumus. Izskatot jautājumu tika 

konstatēts, ka nekustamā īpašuma īpašniekam izveidojies diezgan liels parāds, bet par citem 

īpašumiem, nevis par šo, kuru pārstāv šī iesniedzēja. Pašvaldības saistošie noteikumi nosaka, ja 

nekustamā īpašuma īpašniekam ir izveidojies nodokļa parāds, tad atlaides nekustamā īpašuma 

nodoklim netiek piemērotas, rezultātā sagatavots lēmuma projekts par apstrīdēšanas iesnieguma 

noraidīšanu un Finanšu pārvaldes lēmuma atstāšanu spēkā. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Pozņaks, Žilko, Zvaigzne, Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 5 (Aigars Vītols, Andris 

Ceļmalnieks, Indra Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Noraidīt pilnībā G.L. pilnvarotās pārstāves Dz,K, iesniegumu par Ķekavas novada 

pašvaldības Finanšu pārvaldes 2022.gada 24.februāra lēmuma Nr.3-3/22/84 atcelšanu un 

labvēlīga administratīvā akta izdošanu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

FINANŠU KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

20. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:07:46) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izskatot jautājumu par šā gada martā pieņemto lēmumu 

konstatēts, ka tajā tika atvēlēt budžeta līdzekļi 50 tūkstošu apmērā no neparedzētiem gadījumiem 

Ukrainas bēgļu atbalstam. Jau dažas domes sēdes vēlāk dome pieņēma atsevišķu lēmumu par 

atbalstu izmitināšanas un ēdināšanas pakalpojumu nodrošināšanai tām mājsaimniecībām, kas 

sniedz atbalstu Ukrainas civiliedzīvotājiem. Arī šie līdzekļi tika izmaksāti no līdzekļiem 

neparedzētiem gadījumiem. Tā kā atbalsts palielinās, tad Finanšu pārvalde konstatēja, ka ar šiem 

atvēlētiem 50 tūkstošiem nepietiek. Žilko piebilst, ka iztērētos līdzekļus atmaksās valsts, bet kamēr 

tas notiks ir jāgaida, un tāpēc sagatavots lēmuma projekts par finansējuma palielināšanu, 

nepārsniedzot 120 tūkstošus. Finanšu komiteja lēmuma grozījumus atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Pūriņa, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumu Ķekavas novada domes 2022.gada 2.marta lēmuma Nr.33 “Par atbalstu 

Ukrainas Republikas tautai saistībā ar Krievijas Federācijas militāro iebrukumu un 

Baltkrievijas Republikas iesaistīšanos šī iebrukuma atbalstā”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

21. 
Par projekta pieteikumu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:26:22) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izskatot finansējuma saņemšanas iespējas no Eiropas fondiem 

izglītības jomā konstatēts, ka ir konkrēts projekts par mācīšanos par atjaunojamiem 

energoresursiem, un Ķekavas novada pašvaldība ir uzaicināta projektā, kā viena no sadarbības 

partneriem. Projekta ilgums paredzēts trīs gadi no šā gada līdz 2024.gadam un projekta 

realizācijai nepieciešami arī līdzekļi, kas norādīti lēmuma lemjošās daļas otrajā punktā. Vadošais 

projekta partneris ir no Spānijas un lēmums paredz pilnvarot izpilddirektori parakstīt projekta 

pieteikumu un līgumu. Jautājumu izskatīja Finanšu komiteja un atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta “Mācīties, mācīties atkārtoti par atjaunojamajiem energoresursiem” 

/LEARN RELEARN UNLEARN THE RENEWABLES/ (LEARN+) realizēšanu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

22. 
Par cenrāža apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:29:49) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izskatot jautājumu konstatēts, ka Ķekavas novada teritorijā 

izvietoti 29 pašvaldībai piederoši reklāmas stendi. Pagājušajā domes sēdē dome pieņēma 

saistošos noteikumus kas regulē informācijas izvietošanu publiskās vietās un piemērojamo 

nodevu, kā arī konstatēts, ka nepieciešams pārapstiprināt veco cenrādi. Materiāliem pievienots 

gan cenas aprēķins, gan stendu saraksts un arī pats cenrādis. Finanšu komiteja lēmuma projektu 

atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Žilko, Zvaigzne, Baire, Vancāne.   

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 

nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt cenrādi “Cenrādis par Ķekavas novada pašvaldības informatīvo stendu 

izmantošanu īslaicīgas reklāmas vai reklāmas objektu (afišu, plakātu, sludinājumu) 

izvietošanai”.  

Lēmums pielikumā.  

 
 

Sēde tiek slēgta plkst. 11:50. 

 

Sēdes vadītājs:  (PARAKSTS1)  J.Žilko 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS2)  V.Milbrete 
 


